

臺中市 育賢樹屋國際競圖

報名表 (REGISTRATION FORM)

姓 名 NAME		報名序號 NO. OF REGISTRATION	(本會人員填寫) (FILLED BY THE HOST ORGANIZATION)
性 別 GENDER		生 日 BIRTHDAY	___ Y ___ M ___ D
就讀學校 NAME OF SCHOOL		系別班級 GRADE/DEPT.	
聯絡電話 TELEPHONE		行動電話 MOBILE	
郵件信箱 E-MAIL ADDRESS			
通訊住址 CONTACT ADDRESS			
簽 名 欄 SIGNATURE			
學 生 證 影 印 本 COPY OF STUDENT ID			

臺中市 育賢樹屋國際競圖
參賽聲明書暨著作授權同意書

姓 名 NAME		作品名稱 NAME OF WORK	
通 訊 地 址 CONTACT ADDRESS			
行 動 電 話 MOBILE		電子信箱 E-MAIL ADDRESS	

參賽聲明書：

1. 本人保證參賽作品為自行創作且具原創性。
2. 本人已確實了解「臺中市-育賢樹屋國際競圖」競賽辦法之各項規定與注意事項。
3. 本人保證作品所有概念、文字、圖案、表格、照片、影片、語音、音樂、動畫等各種內容及所使用之程式無仿冒、抄襲或其他侵害他人智慧財產權及著作權之情事。如有不實願負一切法律上之責任，並遵守評選結果，絕無異議。

著作授權同意書：本人已詳閱並同意下列各項規定，無任何異議

本人同意將作品無償授權臺中市政府、臺灣大方廣人文美學協會、戴育澤建築師事務所、及其他相關單位作下列非營利性質之利用：

1. 使用參賽獲選作品於臺中市育賢段社會住宅內建造實體樹屋建築。
2. 若因建造過程中之需求，本人同意臺中市政府、臺灣大方廣人文美學協會、戴育澤建築師事務所得重製該作品。本件授權不影響著作人對原著作之著作權及衍生著作權，並得為其他之專屬授權。
3. 策展、發佈媒體、列印、瀏覽、後續規劃發表等用途。

簽名：_____

日期：_____年_____月_____日

臺中市 育賢樹屋國際競圖

參賽聲明書暨著作授權同意書

姓 名 NAME		作品名稱 NAME OF WORK	
通 訊 地 址 CONTACT ADDRESS			
行 動 電 話 MOBILE		電子信箱 E-MAIL ADDRESS	

Declaration

1. The participant guarantees the competition entry is original executed solely by the participant or the registered team.
2. The participant fully understands all the information regarding design guidelines, eligibilities, regulations, and remarks of Yuxian Tree House Student Design Competition.
3. The participant guarantees that all contents submitted including concepts, texts, images, forms, photographs, videos, recordings, music, animations...etc. as well as software packages utilized do not infringe any copyrights reserved. The participant is responsible for any legal responsibilities and agrees to comply with the decision made by the hosts if the above is not true or if any form of plagiarism is involved.

Copyright Agreement

By entering into the competition, the participants agree to not ask for additional compensation and give consent to the hosts (Taichung City Government, Tai Square Art & Aesthetics Association, and Tai Architect & Associates) and their associating organizations for reserving the rights to utilize the entries and work for the following non-profit purposes:

1. The right to build at full scale the selected winning entry on the site of Taichung City Taiping District Yuxian section social residence.
2. The right to modify designs based on construction requirements. The consent to authorize the hosts with this right does not affect the copyright reserved by the participant of the original work.
3. The rights to curate upcoming exhibitions of works submitted, media and press releases, and authorize related organizations for future arrangements in order to achieve promotional and educational purposes.

Signature : _____

Date : _____ Y _____ M _____ D